
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn den 15-1-2024

Hele bestyrelsen + Bo deltog i mødet.

Anledningen var, at vi den 25 januar var inviteret til et møde på Morsø Kommune.
Vi skulle her diskutere vores økonomiske mellemværende.
Så Bo og Michael gennemgik div. poster med os, så vi havde et fælles oplæg til mødet.
Her ville vi også høre om man fra kommunens side ville give et tilskud til vor nye
velfærdsbygning, samt til stenbeklædning ved indsejlingen til Lagunen.
Ellers blev der som altid talt om løst og fast om den daglige drift af havnen.


